

## ANNEX A

No. 2545. CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. SIGNED AT GENEVA ON 28 JULY 1951<sup>1</sup>

WITHDRAWAL of reservation No. 1 made upon ratification<sup>2</sup> in respect of articles 8, 28, 31 and 32 and all other reservations made upon ratification with the exception of reservation No. 4

*Notification received on:*

19 April 1978

GREECE

[TRANSLATION — TRADUCTION]

The remaining portion of reservation No. 1 reads as follows:

In cases or circumstances which, in its opinion, would justify exceptional procedure for reasons of national security or public order, the Hellenic Government reserves the right to derogate from the obligations imposed by the provisions of article 26.

*Registered ex officio on 19 April 1978.*

## ANNEXE A

N° 2545. CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES RÉFUGIÉS. SIGNÉE À GENÈVE LE 28 JUILLET 1951<sup>1</sup>

RETRAIT de la réserve n° 1 formulée lors de la ratification<sup>2</sup> à l'égard des articles 8, 28, 31 et 32 et de toutes les autres réserves formulées lors de la ratification à l'exception de la réserve n° 4

*Notification reçue le :*

19 avril 1978

GRÈCE

La partie restante de la réserve n° 1 se lit comme suit :

«Le Gouvernement hellénique se réserve de déroger, dans les cas ou circonstances qui, à son avis, justifieraient l'application d'une procédure exceptionnelle dans l'intérêt de la sécurité nationale ou de l'ordre public, aux obligations qui découlent des dispositions de l'article 26.»

*Enregistré d'office le 19 avril 1978.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 189, p. 137; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 12, as well as annex A in volumes 808, 820, 826, 829, 834, 856, 917, 995, 1015, 1018, 1023, 1051, 1065, 1073 and 1079.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 354, p. 402.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 189, p. 137; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 12, ainsi que l'annexe A des volumes 808, 820, 826, 829, 834, 856, 917, 995, 1015, 1018, 1023, 1051, 1065, 1073 et 1079.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 354, p. 403.